

歡迎來到國際數學奧林匹克－香港選拔賽初賽 2021 報名平台（由學生提交）

Welcome to the Application Platform of

International Mathematical Olympiad Preliminary Selection Contest – Hong Kong 2021（Submitted by Student）

注意事項 REMINDER

凡報名參加「國際數學奧林匹克-香港選拔賽 2021」的學生，無論其申請是由學校或學生提交，均為代表學校出賽，故此提交報名表前必須獲得校長的批准。

Please note that students enrolling in the “International Mathematical Olympiad Preliminary Selection Contest – Hong Kong 2021” are representing their schools. Therefore, no matter the application is submitted by school or student, Principal’s approval must be sought.

報名程序 Application Procedure:

1. 填寫[報名表格](#)。
Fill in the [Application Form](#).
2. 確保你所填寫的報名資料正確無誤。
Make sure the application information is inputted correctly.
3. 列印報名表格並按[索取「上載區」密碼鍵](#)。用於「上載區」的登入名稱及密碼，將寄往你的電郵戶口。確保你輸入的電郵地址正確無誤。
After printing the Application Form, click **Get Password of “Upload Zone”** button to receive the password of “Upload Zone”. The Login Name and password of the “Upload Zone” will be sent to your email account. Make sure your email address is inputted correctly.
4. 你的報名表格須要由家長/監護人及校長簽署，並蓋上校印，**否則你的申請將不獲辦理**。
Your Application Form must be signed by the Parent/Guardian and Principal and stamped with the school chop, **otherwise your application will be regarded as UNSUCCESSFUL.**

5. 登入 [上載區](#) 並上載已簽妥的報名表格。報名表格只能提交一次及不得更改。
Login the [Upload Zone](#) with completed Application Form to upload the form. Application form can only be submitted once and no changes are allowed.
6. 成功提交報名表格後，確認信將寄往你的電郵戶口。
An Acknowledgement will be sent to your email account after you have successfully submitted the Application Form.
7. 網上報名平台將於 **2021 年 3 月 15 日（星期一）正午 12 時** 關閉。臨近截止報名日期，網絡可能非常繁忙，故請儘早遞交報名表格。
The Application Platform will be closed at **12:00 n.n., 15 Mar 2021 (Mon)**. Please submit your application as early as possible to avoid busy network traffic near the deadline.

如有任何查詢，請電郵至 imoprelim@hkage.org.hk 或致電 3940 0101 選擇語言後，按「1」字與學術課程發展部聯絡。

For enquiries, please contact Academic Programme Development Division at imoprelim@hkage.org.hk or 3940 0101 after language selection, press "1".